

Wästernäs byamän

Styrelsemöte onsdagen den 9 mars 2022

Plats: hos Michael Jansson och via Teams

Närvarande: Anders Danielsson, Anton Garner, Michael Jansson, Olof Mundt-Petersen och Anna D Sjöqvist och via Teams Jennie Åkerlund och Fredrik Stridh.

1. **Mötets öppnande.** Anders Danielsson öppnade mötet.
2. **Val av ordförande för mötet.** Till ordförande valdes Anders Danielsson. Anders hälsade mötesdeltagarna välkomna till dagens möte. Anders presenterade dagordningen som hade skickats ut i förväg.
3. **Val av sekreterare.** Till sekreterare valdes Anna D Sjöqvist.
4. **Val av justerare.** Till att justera dagens protokoll valdes Anders Danielsson.
5. **Föregående protokoll.** Vi gick igenom föregående styrelseprotokoll. Anton har nyligen varit på banken för att få tillgång till byns konton. Han har ännu inte träffat förre kassören, men gör det inom kort.

Väggkarta, budget för vägen och underhållsplan. Tas upp senare under punkt 8. Anders har talat med Nino Armoni angående slitage och påverkan på vägen, punkt 7. Brygggrampen är ännu inte reparerad. IP Only och förhandlingar med Uppnäs. Mats Hoflund har mailat ordförande Anders om att inget i dagsläget finns att rapportera. Micke har undersökt vem som får såga på samfällad mark och vi vet nu att man måste ha ett körkort för att få såga.

6. **Ekonomi. Bankkonto.** Anton meddelade att det finns SEK 160.481 på föreningens konto. Fredrik har skickat årsmötesprotokoll och faktura till samtliga fastighetsägare.
7. **Slitage på byvägen vid bygget hos Nino Armoni.** Ordförande Anders och vägfogde Johan Eriksson har talat med Nino och det finns nu en uppgörelse om att Nino står för två vändor grus = 80 ton. Vi lägger på gruset i vår.
8. **Plan för vägunderhåll under året.** Anders har fått tidigare plan för underhåll av vägen. Diskussion om varför den stora reparationen på SEK 80.000 måste göras. I stället för att göra det jobbet bör vi dika ordentligt. Man kan söka stöd för vägförbättringar hos Trafikverket. Beslutades att Jennie kontaktar Trafikverket angående reparationen. Viktigt att få veta kostnad om de ska komma ut och titta.

Även vid busshållplatsen behöver det dikas. Jennie kontaktar Johan angående dikningen. Jennie och Michael har hand om och uppdaterar vägplanen.

Jennie och Anders pratar med Lasse Granberg för att få hans synpunkter på vad som behöver göras med vägen, när det gäller exempelvis grusning och dikning.

Jennie skickar "Västernäs vägnät", upprättad av tidigare ordförande, till de i nuvarande styrelse som inte har den.

9. **Granberg har synpunkter på röjning efter vägen på vissa ställen.** Vi måste hålla vägarna fria. Vi i styrelsen går en "besiktningssrunda" innan nästa styrelsemöte, för att se vad som behöver göras. Är det problem längs vägen när Granberg jobbar där kontaktar han Anders som i sin tur skickar mail till oss i styrelsen.

Om det är problem med snöröjningen/grusningen för någon så kontaktar vederbörande Anders eller vägfogde Johan, som i sin tur kontaktar Lasse Granberg.

10. **Kostnadsförslag på sly- och trädröjning efter vägen.** Anders har varit i kontakt med Uffe Pettersson, som säger sig kunna ta bort längs vägen för ca SEK 50.000 – 60.000.

11. **Beslut om vad styrelsen betalar i årsavgift.** Vi beslutade att styrelsemedlemmarna betalar SEK 800 per år, ordinarie och suppleanter.

12. **Förslag om hur vi går vidare med Petter Brolins 1:68 transporter.** Anders förslag att vi talar med Skärgårdsskog, som jobbar åt Petter, i stället för direkt med Petter, diskuterades och beslutades. Micke kontaktar Skärgårdsskog.

13. **Övriga frågor.** Olof visade en power point han gjort som förklarade hur mycket och hur olika typer av fordon sliter på vägar. Olof gör ett förslag på hur man kan ta betalt för tung trafik vid byggnation.

Städdagen. Se ovan. Vi samlar info om vad som bör göras innan nästa möte och bestämmer utifrån det.

Manual. Hur gör vi vid nybyggnation, vem ringer man när man behöver kontakt etc.

Infobladet "På gång i byn", som sitter på anslagstavlan behöver uppdateras med aktuell info; om styrelsemedlemmar, vem man kontaktar, vad som är på gång i byn. Jenny och Micke tittar på manual och uppdaterar infobladet.

14. **Nästa möte.** Nästa möte blir onsdagen den 13 april kl 19 hos Micke Jansson. Anna ordnar med fika och Olof med Teamslänk.

15. **Mötet avslutas.** Anders avslutade mötet.

Vid pennan/datorm

Justeras

Anna D Sjöqvist

Anders Danielsson